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1 Corinteni 9: 24-25  „Nu ştiŃi că cei ce aleargă în locul de alergare, toŃi 
aleargă, dar numai unul capătă premiul? AlergaŃi dar în aşa fel ca să 
căpătaŃi premiul. ToŃi cei ce se luptă la jocurile de obşte, se supun la tot 
felul de înfrânări. Şi ei fac acest lucru ca să capete o cunună, care      se 
poate veşteji; noi să facem lucrul acesta pentru o cunună care nu se poate 
veşteji” 
 

2 Timotei  2: 5  „Şi cine se luptă la jocuri, nu este încununat dacă nu s-a 
luptat după rânduieli.” 
 
AscultaŃi ce spune Profetul lui Dumnezeu despre aceasta: 
 

Şi oricine dintre voi ştie că la Jocurile Olimpice sau orice alte 
întreceri atletice, nu contează dacă tu ai ajuns primul din cursă, dacă nu ai 
jucat conform cu regulile, eşti descalificat. Tu trebuie să joci după regulile 
corecte. Şi acela este felul şi cu viaŃa omului. Tu nu poŃi juca regulile 
jocului vieŃii greşit, şi să te aştepŃi să câştigi. Tu trebuie să le joci conform 
cu Cuvântul lui Dumnezeu, şi scopului pentru care tu ai fost adus aici. [1] 
 

Nu contează cine este acolo primul, tu trebuie să joci regulile 
jocului sau tu nu vei câştiga niciodată. Dacă alergătorul fuge în jurul pistei, 
şi dacă unul o ia pe scurtătură, şi o taie pe câmp, şi îl întrece pe celălalt cu 
o jumătate e oră, el va fi descalificat la sfârşitul cursei. El trebuie să joace 
conform cu regulile jocului sau el va fi descalificat. 

Şi acesta este felul în care noi trebuie să alergăm cursa vieŃii, pe 
care noi o alergăm acum, ea trebuie să fie alergată conform cu dispoziŃiile 
lui Dumnezeu, sau noi vom pierde când vom ajunge acolo. Indiferent dacă 
noi suntem preşedinte, indiferent dacă noi suntem guvernator, sau un 
slujitor, sau indiferent la ce biserică aparŃinem, sau la care denominaŃiune, 
regulile jocului trebuie respectate. Noi trebuie să alergăm corect; noi 
trebuie să jucăm după reguli. Noi trebuie să predicăm Cuvântul. Noi 
trebuie să o facem de bunăvoie. 

Pavel a spus in Evrei 12: 1, “Şi noi dar, fiindcă suntem înconjuraŃi 
cu un nor aşa de mare de martori, să dăm la o parte orice piedică, şi 
păcatul care ne înfăşoară aşa de lesne, şi să alergăm cu stăruinŃă 
alergarea care ne stă înainte.” Pavel vorbea comparativ cu Olimpiadele şi 
celelalte, care erau în Grecia şi în Roma, şi aşa mai departe; el ştia că tu 



trebuie să joci jocurile cinstit, pentru că dacă tu nu făceai aşa, tu erai 
descalificat. 
    Şi astăzi, fiind Creştini născuŃi din nou, fiind credincioşi ai timpului de 
sfârşit, noi trebuie să jucăm jocul potrivit cu regulile sale. Noi trebuie să 
alergăm cu răbdare alergarea care ne stă înainte, privind la Autorul şi 
Încheietorul tuturor lucrurilor Isus Cristos (Evrei 12: 2). [2] 
 

Ni se spune că Napoleon, marele victorios a unei zile trecute, ceva 
ani în urmă cam cinci ani, eu am avut privilegiul să mă opresc la Waterloo. 
Şi am luat o mica carte sus acolo, (acolo în aeroport) şi am citit viaŃa lui 
Napoleon. El a urât pe francezi. El a venit jos în FranŃa, ca să fie la fel ca 
ei, dar a ajuns un mare cuceritor. El era un gentleman de la început, dar 
succesul a intrat în mintea lui. Şi se spunea, „Acele femei, când mergeau 
să pună bebeluşii în pat,- de aceea el era aşa de temut, el omora pe 
fiecare care nu era de acord cu el, - acele femei în loc să spună, „bau-bau 
o să vină …! , ele spuneau „Napoleon o să vină să te ia”. Şi micuŃul copilaş 
cu ochii mici strălucitori, şi-ar fi acoperit repede ochişorii cu pătura, 
gândindu-se la acel mare monstru, Napoleon. 

Dar vedeŃi voi, victoria pe care el a câştigat-o, nu a Ńinut mult. El a 
interzis alcoolul de la început, dar el a murit la vârsta de 33 de ani ca şi 
alcoolic. Victoria de acel fel nu durează, pentru că nu este luptată corect. 
Tu nu poŃi niciodată să scoŃi bine din rău. Tu trebuie să joci după regulile 
jocului, cinstit. [1] 

 
 Dar el a fost învins, pentru că el niciodată nu a jucat jocul după 
regulile corecte. 
Şi doar ŃineŃi minte aceasta, aceasta este o bună lecŃie pentru biserica 
Viului Dumnezeu. Dacă noi nu jucăm jocul după reguli, noi vom fi 
descalificaŃi la sfârşit. Voi trebuie să păstraŃi regulile jocului dacă vreŃi să 
câştigaŃi.  
 Şi dacă regulile jocului în acest loc, este că un om trebuie să fie 
născut din nou pentru a intra în părtăşie cu Cristos şi Biserica Lui (Ioan 3: 
1- 8; 1Cor 12: 13), şi noi am putea fi cea mai mare denominaŃiune de pe 
pământ, dar dacă noi nu ne-am jucat după regulile jocului, noi vom fi 
descalificaŃi la sfârşit. Noi trebuie să venim drept cu regulile lui Dumnezeu. 
Nu sânt regulile noastre, sunt regulile Lui, şi noi trebuie să trăim prin ele. 
Noi alergăm alergarea conform cu regulile Lui, şi noi trebuie să trăim prin 
ele (Ioan 15: 7). 
 Deci vedeŃi voi, Napoleon, cu toate că el a fost un mare luptător, şi 
un mare cuceritor, el a cucerit popoare prin teroare, şi aceea nu este 
regula jocului. Regula jocului este să cucereşti prin dragoste. 

 Acolo nu este nici o altă forŃă în toată lumea aceasta, aşa 
de mare ca dragostea (1Cor. 13: 1-13). Şi eu sunt aproape sigur că noi, ca 
şi oameni, am pus prea mare accent pe alte reguli care (nu vreau sa fiu 



prea aspru, dar câteodată trebuie), noi le-am făcut noi înşine, şi punem 
atât de mult stres pe acele reguli, doar pentru a ne vedea descalificaŃi. [3] 

 
Dar vedeŃi voi, pentru că dacă un om este un cuceritor, obiectivele 

lui, trebuie să fie corecte, şi motivele lui trebuie să fie drepte. Şi dacă voi 
nu jucaŃi jocul corect, voi sunteŃi sortiŃi să pierdeŃi indiferent cât de mare 
cuceritor sunteŃi voi. Voi trebuie să urmaŃi regulile jocului ca să fiŃi un 
învingător. Şi dacă voi trişaŃi, voi sânteŃi daŃi afară din joc, nu contează cât 
de bun jucător sunteŃi voi. 

Ce era dacă Martin Luther ar fi jucat regulile jocului corect? Atunci 
nu ar fi fost niciodată o biserică Metodistă. 

Ce era dacă Metodiştii ar fi jucat regulile jocului corect? Atunci nu 
ar fi fost niciodată o biserică Penticostală. 

Dar dacă noi eşuăm să jucăm regulile jocului corect, Dumnezeu ne 
va descalifica, şi va ridica din aceste pietre copii lui Abraham. 

Şi Dumnezeu vrea ca jocul să fie jucat corect, şi noi trebuie să o 
facem. Deci nu are nici o importanŃă cât de mult simŃim noi că facem 
progrese, până când noi nu ne întoarcem înapoi la regulile jocului.... 

„Dacă Dumnezeu Ńi-a dat Ńie un talant, stai cu acel talant (1 Cor. 
12: 4- 11, 28- 31). Şi nu contează ce încerci tu să faci, dacă acel talant nu 
este pus in lucru, nu contează cât de mare este el, dacă nu este pus în 
lucru conform regulilor, tu vei fi descalificat din cursă .” 

Şi cea mai mare forŃă, pe care eu o ştiu, este dragostea 
(Însemnul). „Cu toate că eu vorbesc în limbi îngereşti şi omeneşti, dar nu 
am dragoste, eu nu sunt nimic, sau aş fi ca un Ńingal zângănitor şi o aramă 
sunătoare. Cu toate că aş avea putere să mut munŃii, şi nu am dragoste, 
eu nu sunt nimic (1 Cor.13: 1-3, Gal. 5: 13-15). 

Dacă noi vrem să învingem, noi trebuie să ne întoarcem înapoi la 
principiile despre învingere. Toate aceste semne şi minuni pe care noi le-
am văzut, Îi dăm laudă lui Dumnezeu. Dar dacă aceste lucruri nu sunt 
construite pe dragoste pioasă Creştină şi respect pentru Dumnezeu şi 
poporul Lui, aceasta va eşua (Rom.12: 9-21). Ea trebuie să eşueze. 
VedeŃi? Pentru că nu are temelie. [4] 
 

Dacă voi aveŃi un om bolnav şezând jos aici, sau un păcătos 
şezând aici, sau un om care vrea să se îndrepte, (care nu poate să se lase 
de băut sau de fumat, nu se poate lăsa de pofte şi lucruri), dacă voi veŃi 
lucra doar conform cu legile lui Dumnezeu, lăsaŃi pe Duhul Sfânt să vină 
înăuntru aici, atunci el nu mai este al lui. El va înceta să mai facă acele 
lucruri, pentru că Duhul Sfânt îl preia pe el. Dar voi trebuie să lucraŃi 
conform cu legile lui Dumnezeu, regulile lui Dumnezeu. PocăiŃi-vă şi fiŃi 
botezați.... (Fapte 2: 38 - 39) [5] 
 

Dumnezeu nu are nici un substitut, nimic în afară de Sânge. El nu 
are scurtături, nici adaos-uri. Tu trebuie să vii pe calea lui Dumnezeu prin 



împăcarea prin Sânge (Col.1: 19-23; 2Cor.5: 17-19), şi apoi devii un fiu 
sau o fiică a lui Dumnezeu (Ioan.1: 12-13). Atunci toate lucrurile sunt 
posibile. Atunci miracolele sunt posibile. Atunci trezirile sunt posibile. [6] 
 

 Oamenii astăzi vor scurtături. Ei sânt afară acum, şi ei merg 
mai departe, (oh Doamne) şi mâine ei vor să predice: oamenii penticostali 
îi lasă pe ei să facă aceea deasemeni (1Tim. 3: 1-6). Da. Ei vor o 
scurtătură către Cer, „Aleluia, tot ce trebuie eu să fac este să merg jos 
acolo, şi să nu mă gândesc la altceva şi să zic Aleluia, Aleluia, eu Îl am. 
Laudă lui Dumnezeu, iată eu mă duc” Ei vor o scurtătură către Cer, luând 
atât de mult din lume cu ei, cât pot ei lua. Tu nu poŃi lua nimic din ea. Acolo 
nu sunt scurtături. Tu mergi pe calea Calvarului. Tu vii pe calea altarului de 
aramă. Tu vii pe calea şarpelui de aramă. Tu mori. Tu de fapt mori, tu 
mori, literar mori faŃă de tine însuŃi, mori faŃă de lucrurile din lume, şi eşti 
născut din nou (Ioan 12: 24-25; 1 Ioan 5: 6-8) Amin. Nici o lume, lucrurile 
din lume au murit (Gal. 2: 19-20) Acolo nu sunt scurtături. VedeŃi? Ei vor 
să vină repede; ei nu aşteaptă să crească. Noi creştem în Domnul. Este 
nevoie de creştere ,maturitate şi experienŃă (2Cor.3: 18, Efes.2. 21-22). 
[7] 

Şi eu spun aceasta cu reverenŃă şi respect, şi sper că nu sună ca 
un sacrilegiu, dar acelaşi lucru a intrat şi în mişcarea Bisericii. Dumnezeu 
nu are scurtături. Tu doar plăteşti preŃul (Evrei.12: 14-17). Tu vii şi iei 
calea pe care Dumnezeu a pregătit-o pentru noi. (Mat. 7: 13-14, Mat.16: 
24-26) [8] 
 

Lumea şi oamenii caută ceva mică cărare, ceva mică scurtătură, 
dar acolo nu este nici o scurtătură în Cuvântul lui Dumnezeu. Acolo este 
un tipar. Tu trebuie să te croieşti şi să potriveşti cu acel tipar (Col.2: 11-
12), nu să încerci să tai Tiparul ca să se potrivească cu tine. Fiecare 
trebuie să facă aşa. Aceea este singura cale pe care Dumnezeu o are în 
felul de a face lucrurile. [9] 
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